
Lasowice Wielkie 

RADA G M I N Y 
L A S O W i C E W I E L K I E 
wpł. mutis^ 

Ilotó zał „ \ 

Nr podpis „ „S4śś. 
Protokół nr 18/2018 

z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i Pomocy Społecznej 
Rady Gminy Lasowice Wielkie z dnia 16.03.2018r. 

Komisja obradowała w dniu 16.03.2018r. od godziny 8:00 do 9:45. 

W posiedzeniu Komisji wzięli udział; 
1. Świerc Gabriela- przewodnicząca 
2. Bomba Marcin- z-ca przewodniczącego 
3. Woźny Wioletta- członek 
4. Prochota Marek-członek 
oraz Z-ca Wójta- Krzysztof Lech i Dyrektorzy ZGSP Tomasz Jurczyk i Bronisław Wachecki. 

Tematy posiedzenia: 

1. Analiza zapisów dzieci do przedszkoli i klas I na rok szkolny 2018/2019. 

2. Analiza potrzeby zatrudnienia logopedy na pełny etat w Zespołach Gimnazjalno- Szkolno-
Przedszkolnych. 

3. Analiza sprawozdania z realizacji Rocznego Programu Współpracy z organizacjami 
pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego w roku 
2017. 

3. Analiza projektów uchwał: 
- w sprawie przystąpienia do inicjatywy pn. Opolska Karta Rodziny i Seniora, 
- w sprawie programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobieganiu bezdomności 
zwierząt na terenie Gminy Lasowice Wielkie w 2018 roku. 

4. Sprawy bieżące. 

Ad. 1 

Komisja przeanalizowała zapisy do przedszkoli i klas I na rok szkolny 2018/2019 na terenie 
Gminy Lasowice Wielkie. 

W ZGSP w Lasowicach Wielkich po zapisach do klas I funkcjonować będzie Kl. I w Szkole 
Podstawowej w Lasowicach Wielkich i Kl. I w Szkole Podstawowej w Chudobie, natomiast nie 
będzie klasy I w Szkole Podstawowej w Laskowicach. 

W związku z zapisem i kontynuacją nauki do przedszkola w Laskowicach uczęszczać będzie 17 
dzieci, w Lasowicach Wielkich 33 dzieci a do przedszkola w Chudobie 32 dzieci. Analizując ilość 
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dzieci w przedszkolach w Chudobie i Lasowicach Wielkich i pisma dyrektora ZGSP w Lasowicach 
Wielkich nr. SZ.410.3.2017/2018 w sprawie utrzymania drugich oddziałów w tych placówkach 
komisja pozytywnie opiniuje działalność przedszkoli dwuoddziałowych w Chudobie i w 
Lasowicach Wielkich, co poddano głosowani: 

Za-4 
Przeciw- 0 
Wstrz- 0 

W ZGSP w Chocianowicach klasy I będą funkcjonowały analogicznie jak w roku szkolnym 
obecnym. Po zapisach i kontynuacji nauki do przedszkola w Jasieniu uczęszczać będzie 24 dzieci, 
do przedszkola w Gronowicach również 24 dzieci a do przedszkola w Chocianowicach 49 dzieci. 
W związku z ilością dzieci w przedszkolu w Chocianowicach i pismem dyrektora nr L.dz.401.84.D 
komisja pozytywnie opiniuje utrzymanie pełnego etatu sprzątaczki i intendenta w tej placówce, 
co poddano głosowaniu: 

Za-4 
Przeciw- 0 
Wstrz- 0 

Ad.2 

W związku z dużą liczbą dzieci zdiagnozowanych pod kątem opieki logopedycznej i 
wymagających takiego wsparcia a nie udzielanego im ze względu na brak możliwości przyznania 
większej ilości godzin dla logopedy i po przeanalizowaniu pism dyrektorów ZGSP w Lasowicach 
Wielkich i Chocianowicach, komisja widzi konieczność zwiększenia do pełnego etatu dla 
logopedów w obu zespołach, co poddano głosowaniu: 

Za-4 
Przeciw- 0 
Wstrz.- 0 

Ad.3 

Komisja przeanalizowała sprawozdanie z realizacji Rocznego Programu Współpracy z 
organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 
publicznego w roku 2017 i pozytywnie je opiniuje, co poddano głosowaniu: 

Za-4 
Przeciw- 0 
Wstrz- 0 

Ad.4 
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Komisja przeanalizowała i zaopiniowała następujące projekty uchwał: 
- w sprawie przystąpienia do inicjatywy pn. Opolska Karta Rodziny i Seniora i pozytywnie ją 
opiniuje: 

Za-4 
Przeciw- 0 
Wstrz- 0 

- w sprawie programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobieganiu bezdomności 
zwierząt na terenie Gminy Lasowice Wielkie i pozytywnieją opiniuje: 

Za- 4 
Przeciw-0 
Wstrz- 0 

Ad.5 

Korzystając z obecności dyrektora ZGSP w Lasowicach Wielkich , przewodnicząca podziękowała 
za zaproszenie Komisji na uroczyste obchody patrona Szkoły Podstawowej w Lasowicach 
Wielkich, gdzie przewodnicząca reprezentowała całą komisję. W sprawach bieżących Komisja 
przeanalizowała pisma dyrektora ZGSP w Chocianowicach: 

-w sprawie utrzymania dwóch oddziałów klasy V w Szkole Podstawowej w Gronowicach i 
pozytywnie je opiniuje: 

Za-4 
Przeciw- 0 
Wstrz- 0 

W uzasadnieniu Komisja podaje, że mimo 24 uczniów rozpoczynających edukację w kl. V w roku 
szkolnym 2018/2019 zgodnie z zaleceniem Sanepidu powierzchnia klas w 5zkole Podstawowej 
w Gronowicach jest zbyt mata, aby na 35 m2 uczyło się 24 uczniów, 

- w sprawie wniosku o wprowadzenie do budżetu ZGSP w Chocianowicach zadania 
inwestycyjnego dotyczącego ocieplenia budynku Przedszkola Samorządowego w Jasieniu i 
pozytywnie go opiniuje: 

Za-4 ^ " ' 
Przeciw- 0 
Wstrz- 0 

W uzasadnieniu Komisja podaje, że po przeprowadzonej okresowej kontroli stanu technicznego, 
technik budowlany zalecił docieplenie budynku przedszkola. 

Komisja zapoznała się i przeanalizowała pismo dyrektora ZGSP w Lasowicach Wielkich w sprawie 
wprowadzenia do budżetu ZGSP zadania inwestycyjnego pn. Wykonanie modernizacji dachu 
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wraz z jego ociepleniem w Przedszkolu Samorządowym w Laskowicach i pozytywnieje opiniuje, 
co poddano głosowaniu: 

W uzasadnieniu Komisja przypomina, że już w roku ubiegłym zdecydowała, aby sukcesywnie 
ocieplać budynki przedszkolne w naszej gminie. Jako pierwsze wytypowano Przedszkole w 
Lasowicach. W trakcie dokonywania przygotowań do tego zadania okazało się, że najpierw 
należy dokonać modernizacji dachu i jego ocieplenia a w latach następnych ocieplenia ścian 
zewnętrznych budynku. 

Zastępca Wójta Gminy Pan Krzysztof Lech przedstawił Komisji sprawę jednej z pracownic 
obsługi w ZGSP w Chocianowicach i skardze na złe naliczanie jej pensji. Jak poinformował 
Zastępca Wójta pensje pracowników obsługi w ZGSP w Chocianowicach są naliczane zgodnie z 
prawem. Komisja przypomina, że pracodawcą tej osoby jest dyrektor i do jego obowiązków 
należy zgodne z prawem naliczanie pensji swoim pracownikom a Komisja nie jest adekwatna, 
aby zajmować stanowisko w takich sprawach. 

Na tym posiedzenie Komisji zakończono. 

Za-4 
Przeciw- 0 
Wstrz- o 

Podpisy Komisji 

2. Marcin Bomba 

1. Gabriela Świerc 

3. Piotr Kisiel członek 

4. Marek Prochota członek 

5. Wioletta Woźny członek 


